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REGIDORA DE GENT GRAN 
 
 

Mayte Aymerich Bolta 
Paloma Tevar Poyato 

Bartomeu Avellaneda Pernias 
Manoli de la Cruz 

 
CASAL D’AVIS CAN ROS 
 

 

Diego López Parra 
Maudilio Manzana 

 
ASOCIACIÓN DE JUBILADOS Y PENSIONISTAS “EL 
TURÓ” 
 
  

Jorge Prades Mellado 
 

 
ASOCIACIÓN DE GENT GRAN CENTRO SOCIAL LA 
VINYALA 
 

 

 
Marcelino Gonzalez Navarro 

 
ASS DE PENSIONISTES I JUBILATS DE SANT ROC 
 
 

Amparo Poveda Landete 
Dolores Muriel Marcos 

 

 
ASSOCIACIÓ DE GENT GRAN “ESPLAI 
MONTSERRAT” 
 
 

Josep Casas Ferres 
 

 
ASSOCIACIÓ DE GENT GRAN “ESPLAI SANT 
ANTONI” 
 
 

Elena Aculo Carreras 

 
ASSOCIACIÓ DE GENT GRAN DE “LA GUÀRDIA” 

 
 

 
Puri Marin Reina 

Rosa Sánchez Navarrete 

CASAL D’AVIS CAN COSTA 
 

 

 
 

José Delgado Sánchez 
 
 
 

 
CONSELL DE LA GENT GRAN  
 
 

    
 

Primitivo Martinez Martinez 
 
 
 

 
CONSELL CONSULTIU DE LA GENT GRAN 
 
 

 
Andres Moliner Viñals 
Carlos Chafer Castilla 

 
 
 



 
 
 

ORDRE DEL DIA: 
 

 Valoració Dia Internacional de la Gent Gran 

 Seguiment de les activitats del curs 2017-2018 

 Concert de Nadal  

 Altres temes d’interès. 

 Torn obert de paraules. 
 
 

1- Valoració del Dia Internacional de la Gent Gran 
 

El sr. Moliner diu que va ser vergonyosa l’assistència de la Gent Gran, van 
haver set persones, diu que al menys podria haver algun de la Junta. 
 
La sra. Puri comenta que la gent no és vol desplaçar. 
 
El sr. Carles Chafer exposa que va estar present la Paloma i també s’ha de 
reconèixer, també diu que no és normal que la gent hi vagi a les paelles i no hi 
vagin a un espectacle organitzat per a la Gent Gran del “Dia Internacional de la 
Gent Gran”. 
 
El sr. Casas diu que a la gent de Sant Vicenç li costa molt moure’s, i també els 
hi costa comprometràs. 
 
El sr. Primitivo culpa als Casals, comenta que molts dels actes organitzats de 
l’Ajuntament no ve ningú de la Junta. 
 
El sr. Diego diu que te quatre pannells de publicitat i els te plens per la gent no 
se’ls llegeixi. 
 
La regidora de la Gent Gran comenta que no es pot fer ball als Casals quan es 
celebri actes com el “Dia Internacional de la Gent Gran”. 
 
La sra. Elena Acullo exposa que si que hi ha coordinació de la Gent Gran, al 
menys de la seva part. 
 
El sr. Moliner emplaça a l’Alcaldessa i a la Regidora de la Gent Gran el 14 de 
desembre a una trobada de Gent Gran que tindrà lloc reunió al Consell 
Comarcal. 
 
L’Alcaldessa Maite Aymerich fa un incís a la reunió i fa una breu exposició 
sobre detalls de la futura residència que es construirà a Sant Vicenç dels Horts. 
 
 
2- Seguiment de les activitats del Curs 2017-2018 
 
La regidora Paloma Tevar, comenta que tot està correcte. 
 
El sr. Primitivo fa la proposta que una vegada al mes la Gent Gran pugui anar 
al cinema a La Vailet. 
 
 
 
 



 
3- Concert de Nadal 
 
La sra Manoli de la Cruz informa que el concert de Nadal d’enguany tindrà lloc 
el dia 16 de desembre a les 17:30 hores al Centre Catòlic. 
 
 
4- Altres temes d’interès  
 

El sr. Carles Chafer pregunta com està el tema de les subvencions a entitats i 
casals de la Gent Gran, el tècnic de la regidoria Bartomeu, contesta que ja 
estan atorgades les quantitats corresponents a cada Casal i que avui mateix 
s’han portat els documents al Consell de la Gent Gran perquè signin els 
responsables dels Casals. 
 
El sr. Moliner pregunta quan comença a construir-se el Casal de la Gent Gran, 
la regidora Paloma, respon que encara no hi ha una data determinada. 
 
 
 
5- Torn obert de paraules  
 
El Bartomeu comenta que seria interessant que els Casals poguessin realitzar 
la contractació d’una gestoria, degut a la cada vegada més complexitat de les 
gestions burocràtiques amb l’Administració. 
 
També s’exposa que per poder realitzar l’activitat de Balls en línia, faran falta 
dos Casals que cedeixin els seus espais, acte seguit son els Casals del Turó i 
de Sant Roc, els que s’ofereixen a deixar els espais. 
 
Es dona per finalitzada la reunió a les 11:48 hores  


